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CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara din  data de 22.03.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dnul. Ilea Sorin care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
37/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dnul Ilea Sorin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
Dnul Ilea Sorin: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri. Lipsesc doamnele 
consilier: Olariu Nicoleta și  Borca-Lucan Laura Valentina. 

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: Domnul Primar Dan  

Bobouțanu și dnul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 

Municipiului Hunedoara precum si presa locală.” 
  

„Dau cuvântul domnului Primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 
 Domnul Primar Dan  Bobouțanu: 
„Ordinea de zi rămâne neschimbată.” 

 
 Dnul Ilea Sorin:  
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.  
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 



ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată. Propunerea se aprobă în 
unanimitate, cu 19 voturi ”pentru”. 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării bugetului 
local al municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 

Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil-aviz favorabil; 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil-aviz favorabil; 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr. 97/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

        La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 

                 -      Dnului Primar  care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-13 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr. 98/2018 se aprobă în unanimitate. 
 



 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 
2018 pentru Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L., precum şi acordarea 
unui mandat împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
D-nul. Ilea Sorin 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                 -      Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.  
 
 D-nul consilier Giurgiu Radu Bogdan: 
 „Mulțumesc. Deși văd că am fost ascultat și există interesul de a achiziționa 
două autobuze, microbuze de fapt noi plus că se majorează plafonul de gratuitate pentru 
pensionari de la 1500 la 1700 lei, observ că  în continuare în bugetul de venituri și 
cheltuieli este trecută suma de 50.000 lei subvenție lunară de la Primărie. De asemenea în 
2017 gradul de realizare a veniturilor programate a fost de 90,53% în scădere față de 
2016 când realizările au fost în valoare de 100,5%. În aceeași ordine de idei vorbim de 1 
an și 4 luni de trecere pe guvernanță corporativă și din verse motive nu s-a întâmplat 
nimic. Dacă vom continua în același mod, inevitabil vom apărea alte probleme ce vor 
cauza noi întârzieri și uite așa nu vom aplica o ordonanță veche de 7 ani vechime și o lege 
veche de 2 ani. Prin urmare, dacă vom repeta ceea ce am făcut până acum vom atinge 
același rezultat. Adică, ne vom adresa majoritar doar pensionarilor, doi nu vom reuși nici 
pe aceștia să-i urcăm în autobuze și trei vom continua să solicităm bani de la bugetul local 
pentru a compensa ineficiența și incapacitatea managementului societății de ai face pe 
oameni să folosească mijloacele de transport în comun. Și banii sunt bugetați oricum în 
valoare de 200.000 lei lunar gratuități pentru transportul local.  Aș fi dorit să văd în 
prezentarea primită că se ia în calcul majorarea substanțială a numărului de călători prin 
optimizarea rutelor. Prin introducerea unui sistem de transport în comun mai prietenos față 
de cetățean adică mașini mai mici, mai curate cu timp de așteptare redus în stație. Prin 
adresarea către o  nouă categorie socială cea a elevilor ce primesc oricum 50% reducere 
de la stat și care la anumite ore folosesc transportul în comun pentru a se deplasa de la 
școală sau înspre școală și pentru care suntem obligați să găsim soluții optime să-i 
ajutăm.  
 Domnilor consilieri, domnule Primar, rolul unui manager nu este de a 
solicita bani de la Primărie că nu merge treaba ci de a găsi soluții, de a ni le propune, de a 
ne convinge că vor fi de succes și odată implementate să nu mai genereze pierdere pentru 
firma ce o conduce. Încă aștept modificări importante în abordarea managementului 
pentru Prim Transprest. Pentru toate acestea cei doi consilieri PER se vor abține de la vot. 
Vă mulțumesc.” 

 



D-nul.  Președinte Ilea Sorin: 
„Domnul Fan, vă rog să veniți la microfon și să prezentați situația.” 
 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Bugetul care l-am prezentat în fața dvs. a fost construit pe bazele reale ale 

cifrelor obținute anul trecut, este adevărat că au scăzut față de anul trecut, s-au realizat 
90% față de 105% anul trecut. Se datorează numărului mai mic de călători pe care i-am 
transportat și tocmai din acest motiv, vom începe să achiziționăm urgent mașini euro 3, 
pentru a încerca să aducem din ce în ce mai mulți călători. Este adevărat tot ce spuneți 
dvs. referitor la 109. Ne-am împotmolit, dar dacă există comisia care v-a urca pe site-ul 
Primăriei procedura de numire a noului director și să sperăm că în acel moment vom fi 
altfel. Deocamdată, cu mijloacele de transport care le avem, avem mari probleme cu 
partea asta tehnică. Și dvs. știți, ați fost, ați vizitat, știți exact despre ce e vorba. Încercăm 
să facem din venituri proprii aceste investiții și apoi din nou ne vom îndrepta către dvs. 
după ce vom efectua investițiile noi. În momentul în care ajungem mai mult de atât, există 
planul de management, va fi corelat cu planul noului director și va rezulta o scădere a 
subvenției. În calitate de președinte a Consiliului de administrație declar că voi veni în 
fiecare lună la ședință. Eu vă spun că în următoarele două luni subvenția va fi din ce în ce 
mai mică.” 

 
 D-nul consilier Giurgiu Radu Bogdan: 

„Speranța mea este, fiindcă am purtat cu dvs. o discuție și mi-ați arătat un 
calcul în care subvenția va deveni zero. Mai țineți minte. Eu asta vreau să văd.” 

 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Bineînțeles. În următoarea perioadă…” 
 

 D-nul consilier Giurgiu Radu Bogdan: 
„Deci ceea ce mi-ați spus atunci că devine zero, vreau să devină aplicat.” 
 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Avem nevoie de o ajustare a tarifului pe criterii economice pe care o să v-o 

prezentăm în perioada următoare, pentru că tariful impus de 2 lei, respectiv 1,68 lei fără 
TVA este nemodificat din 2012. Avem justificarea, o să v-o prezentăm, o să ajustăm tariful 
cu acordul dvs. bineînțeles și în acel moment subvenția va deveni zero. Împreună cu 
investiții și cu ajustarea de tarif, pe toate calculele existente și pe planul de management 
depus la Primărie o să vedeți că subvenția se apropie de zero.” 
 
 D-nul consilier Giurgiu Radu Bogdan: 

„Ok. Mulțumesc.” 
  

Domnul Fan Valentin Dorin: 
 „Mulțumesc și eu.” 
 

 D-nul.  Președinte Ilea Sorin: 
„Mulțumim domnule Fan. Domnul Jitian, vă rog.” 
 
Domnul consilier Jitian Simion: 
„Legat de problema aceasta e subvenției, eu mă uit aici în anexa 1 și la 

subvenții conform prevederilor legale în vigoare, eu observ o creștere de 67% față de anul 
trecut. Deci anul trecut părea că este 369 mii lei, se prevede 616, deci o creștere a 
subvenției cu 67%. (66,99). Numai puțin, asta ar fi o… să mă lămuriți. Apoi, la cheltuieli am 



văzut că este prevăzută suma de 20.000 lei cheltuieli cu donații, sponsorizări, publicitate, 
ați prevăzut să faceți astfel de sponsorizări? Probabil că dacă aveți profit. Din profit, nu 
știu. Vă întreb dacă este legal să prevedeți așa ceva. Dacă e legal, nu am nimic împotrivă.  

Și mai am o întrebare. Legat de veniturile realizate din abonamente. Eu văd 
că ați prevăzut 4.000 de abonamente pe an ori 36,98 lei.” 

 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Este prețul fără TVA.” 
 
Domnul consilier Jitian Simion: 
„Asta 36,98 este doar 50%. Și restul de 50% e prevăzut undeva? E prins?” 
 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Sunt toate abonamentele elevilor domnule Jitian. În legea educației au 

jumătate.” 
 
Domnul consilier Jitian Simion: 
„Da, dar prețul abonamentului nu e mai mare de 36?  E dublu.” 
 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Fără TVA. ” 

   
Domnul consilier Jitian Simion: 
„Păi fără TVA da am înțeles.” 
 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„ E 44 fără TVA, știți? ” 
 
Domnul consilier Jitian Simion: 
„Da, am înțeles asta, dar nu e 70 și sau 80 de lei?Din care 50% reprezintă 

36,98. ” 
 

Domnul Fan Valentin Dorin: 
„88 de lei cu tot cu TVA e abonamentul întreg în acest moment, 44 

abonamentul la jumătate și fără TVA 30 și cât scrie acolo.” 
 
Domnul consilier Jitian Simion: 
„Dar ați prevăzut la venituri numai partea aia cu 36.” 
 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Dar la venituri toate sunt fără TVA Domnul Jitian. ” 
 
Domnul consilier Jitian Simion: 
„Am înțeles asta, nu-i problemă dar, nu-i scăpată diferența până la 88?” 
 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Sunt abonamentele elevilor care sunt calculate pe baza realizabilului pe 

2017, știți?Prin efectul legii, legea educației. ” 
 
Domnul consilier Jitian Simion: 
„No bun , hai să spunem că m-ați lămurit și…” 
 



Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Pentru sponsorizări, dacă ne uităm la sponsorizări, acolo apar și alte 

cheltuieli neprevăzute. Și vă dau un exemplu. ” 
 
Domnul Primar Dan  Bobouțanu: 
„Acum mă iertați, domn profesor. E foarte bine că îi adresăm multe întrebări 

domnului președinte al Consiliului de Administrație. Sper să răspunzi la toate că, știți 
activitatea este cea din ultimile 4-5 luni. Cred că era altcineva îndreptățit să răspundă, dar 
continuăm.” 

 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Dacă ne uităm apar și alte cheltuieli neprevăzute. Și o să vedeți că noul 

regulament care, dacă o să-l aprobați, societatea de transport va prelua atât distribuția 
abonamentelor către pensionari ceea ce reprezintă costuri: costuri salariale, costuri cu 
imprimantele care degrevează Primăria de aceste cheltuieli și le va prelua firma de 
transport. Toate aceste lucruri care noi în buget nu am știut suma respectivă, inclusiv din 
alte cheltuieli de acolo, vor redirecționa banii pentru că noi vom face distribuția, dacă dvs. 
hotărâți astăzi, începând de Luni sau de Marți va începe distribuția abonamentelor către 
pensionari. Dacă ne referim la valoarea subvenției, în acest moment există la 
Compartimentul de Guvernanță Corporativă 109 Raportul activității noiembrie – februarie 
2017-2018 comparativ cu același lucru, aceleași luni din 2016-2017. Sper că în 
următoarea ședință să fie prezentat tuturor, cifrele sunt transparente, actele sunt acolo, 
raportul comparativ, de ce a crescut subvenția.” 

 
D-nul.  Președinte Ilea Sorin: 
„Mulțumim domnule Fan.” 
 
Domnul Fan Valentin Dorin: 
„Mulțumesc și eu. ” 
 
Domnul Primar Dan  Bobouțanu: 
„Îmi permiteți o scurtă completare. Nu neapărat pe baza faptului că la 

început, până a început ședința discutați un pic de politică și să vedem ce se întâmplă în 
țara asta cu cei care conduc. Domnul profesor a  atras atenția asupra abonamentelor și 
cred că voi fi și pe placul domnului Ardelean, dânsul fiind și profesor, vis-a-vis de remarcile 
care se făceau. Parlamentul României adoptă în 19 martie 2018 Legea 71/2018 pentru 
modificarea art. 84, al. 1 și 4 din Legea Educației Naționale nr. 1/2018. Deci actualul partid 
de guvernământ. Art. 84, art. unic elevii din învățământul preuniversitar acreditat autorizat 
beneficiază de tarif redus cu min. 50% pentru transportul local în comun, de suprafață, 
naval, subteran precum și transport intern auto,feroviar și naval pe tot parcursul anului 
calendaristic. Ce înseamnă asta? Ceea ce se cere de atâta timp. A fost o interpelare pe 
care am făcut-o în calitate de Primar în Parlamentul României prin parlamentari și în care 
am cerut să se reglementeze odată pentru totdeauna transportul elevilor pornind de la un 
minim de 50% și mergând și mergând până la sută la sută. Acum urmează să așteptăm 
exact și reglementarea aceasta. Noi avem la punctul 4 pe ordinea de zi aprobarea acestor 
facilități, acolo sunt prinse tot pe vechiul art. 84, 50%. Astăzi propunem spre aprobare așa 
cum este încă legea dar pentru că a apărut această modificare pe care o cer cred că toate 
Primăriile din țară, vom introduce acest nou articol, vom intra pe transparență decizională, 
va sta pe site-ul Primăriei în transparență, după care la următoarea ședință de Consiliu 
vom veni cu propunerea de modificare a acestui minim și totodată o altă modificare adusă 
de actualul Guvern elevii care beneficiază de tarife reduse cu minim 75% pentru accesul la 
muzee, concerte, spectacole de teatru, film, manifestări culturale, sportive organizate de 



instituții publice. Inclusiv de accesul la Castelul Corvinilor unde iarăși trebuie să aducem 
modificări.” 

 
D-nul.  Președinte Ilea Sorin: 
„Mulțumim domnule Primar.” 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
  Titlul hotărârii întrunește 17 voturi ”pentru” (Todor Ramona Elena, Voinia 
Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, Mureșan 
Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Popovici Corina-Virginia, Popa Mihaela,  
Scurtu Raul,  Kofity Zoltan, Jitian Simion, Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin, 
Muzsic Robert Eugen), 2 voturi ”abținere” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel). 
                    Art.1-3 întrunesc 17 voturi ”pentru” (Todor Ramona Elena, Voinia Claudiu 
Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, Mureșan Vasile, Palcău 
Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Popovici Corina-Virginia, Popa Mihaela,  Scurtu Raul,  
Kofity Zoltan, Jitian Simion, Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin, Muzsic Robert 
Eugen), 2 voturi ”abținere” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel).   

  Art. 4 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 99/2018 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” (Todor Ramona 
Elena, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, 
Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Popovici Corina-Virginia, Popa 
Mihaela,  Scurtu Raul,  Kofity Zoltan, Jitian Simion, Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-
Cosmin, Muzsic Robert Eugen), 2 voturi ”abținere” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel). 

 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre   privind aprobarea acordării facilităților la transportul public 
local de persoane prin curse regulate pentru categoriile de persoane beneficiare de pe 
raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara și a modalităților de emitere a 
documentelor de călătorie. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                  -     Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -     Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -     Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.100/2018 se aprobă în unanimitate. 
 



La punctul 5 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 42/2018 privind aprobarea delegării de 
gestiune, prin negociere directă, a unor activități edilitar-gospodărești a serviciului public 
de administrare a domeniului public și privat al municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                 -       Dnului Primar  care prezintă Expunerea de motive. 
 -     Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -     Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr. 101/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul.  Președinte Ilea Sorin: 
„Dau cuvântul domnului Primar.” 
 
Domnul Primar Dan  Bobouțanu: 
„Îmi cer scuze că am omis un lucru la începutul ședinței. O scurtă informare, 

unii colegi știu. A decedat după o foarte grea și lungă suferință, Luminița Noghiță, fost 
consilier local în Consiliul Local al municipiului Hunedoara, motiv pentru care aș vrea să 
păstrăm un moment de reculegere și totodată să vă informez că la ora 13 are loc 
înmormântarea în Peștiș… cine poate să participe.” 

 

Se ține un moment de reculegere în memoria d-nei Noghiță Luminița, fost 
consilier local. 

 
Dnul  Ilea Sorin: 
 „Declar închisă ședința de astăzi. Vă mulțumesc." 

 
 
     PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 

                                                  Laslău Militon Dănuț 

 
 
 
 
 
 



ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
ședinţei Extraordinare 

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 22.03.2018 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării bugetului 
local al municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 
  Hotărârea nr. 97/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 
  La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 
pe anul 2018 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
  Hotărârea nr. 98/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 
2018 pentru Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L., precum şi acordarea 
unui mandat împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 
  Hotărârea nr. 99/2018 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” (Todor Ramona 
Elena, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, 
Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Popovici Corina-Virginia, Popa 
Mihaela,  Scurtu Raul,  Kofity Zoltan, Jitian Simion, Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-
Cosmin, Muzsic Robert Eugen), 2 voturi ”abținere” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel). 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre   privind aprobarea acordării facilităților la transportul public 
local de persoane prin curse regulate pentru categoriile de persoane beneficiare de pe 
raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara și a modalităților de emitere a 
documentelor de călătorie. 
  Hotărârea nr. 100/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 42/2018 privind aprobarea delegării de 
gestiune, prin negociere directă, a unor activități edilitar-gospodărești a serviciului public 
de administrare a domeniului public și privat al municipiului Hunedoara. 
  Hotărârea nr. 101/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 

SECRETAR, 

Laslău Militon Dănuț 


